



KENYATAAN SEBUT HARGA

1. Tawaran sebut harga ini adalah dipelawa kepada syarikat-syarikat yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (LPIPM/CIDB), Suruhanjaya Perkhidmatan Air Negara (SPAN) di bawah gred yang berkaitan dan berdaftar dengan sistem SATU e-Vendor serta pendaftarannya masih sah untuk menyertai perlawaan berikut:-

BIL.	BUTIRAN SEBUT HARGA	TARAF & SYARAT KELAYAKAN	TEMPAT & TARIKH DOKUMEN MULAI DIJUAL	HARGA DOKUMEN	TEMPAT, TARIKH & WAKTU SEBUT HARGA TUTUP
1.	<p>Kerja-Kerja Membekal Dan Memasang Dua (2) Unit Pam Penggalak Jenis Horizontal Split Casing Lengkap Beserta Panel Board Termasuk Penyambungan Paip Yang Berkaitan Bagi Booster Felda Selasih, Besut, Terengganu Untuk Syarikat Air Terengganu Sdn. Bhd. (Tawaran Semula).</p> <p>SATU / SH / ME / 01 / 2025</p>	<p><u>LPIPM/CIDB:</u> Minima : G2</p> <p>Pengkhususan: M19/M15 Dan E04/E11</p> <p><u>Permit SPAN:</u> IPA SPAN C3 (minima)</p>	<p>Syarikat Air Terengganu Sdn. Bhd. (Seksyen Perolehan & Ukur Bahan), Jalan Sultan Ismail, 20200 Kuala Terengganu</p> <p>14 JANUARI 2025 (Selasa sehingga 20 JANUARI 2025 (Isnin)</p> <p>Waktu: 8.30 am – 1.00 pm 2.30 am – 4.00 pm (Ahad – Khamis)</p>	<p>RM20.00/ senaskah</p> <p>*Tidak dikembalikan</p>	<p>Syarikat Air Terengganu Sdn. Bhd. (Seksyen Perolehan & Ukur Bahan), Jalan Sultan Ismail, 20200 Kuala Terengganu</p> <p>21 JANUARI 2025 (Selasa 12.00 Tengahari</p>

2. Dokumen sebutharga akan dikeluarkan kepada syarikat atau wakilnya yang sah sahaja. Untuk maksud ini, syarikat dan wakilnya (surat perwakilan perlu dikemukakan) hendaklah membawa Surat Pendaftaran Asal Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan (LPIPM/CIDB) dan Suruhanjaya Perkhidmatan Air Negara (SPAN) beserta SATU (1) salinan sijil tersebut semasa membeli dokumen sebut harga.
3. Dokumen sebut harga yang telah lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri yang telah dicatitkan TAJUK SERTA NOMBOR SEBUTHARGA dan hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Tawaran di alamat sebagaimana yang dinyatakan.
4. Untuk pendaftaran sila layari pautan www.satuwater.com.my/satu-vendor


MOHAMMAD NOOR BIN MOHD JAMIL
Pengurus Besar Kanan
Perancangan, Pembangunan, Aset & Teknologi
Syarikat Air Terengganu Sdn. Bhd.